
ZÁPIS č. 5 
z jednání školské komise dne 20.6.2023 

 
Přítomni: Zuzana Sýkorová, Jaromír Beran, Monika Bromovská, Dagmar Caislová, Martin Čech, Tomáš 
Treichel. 

Prezenční listina je nedílnou součástí tohoto zápisu, nepodléhá zveřejnění umožňující dálkový 
přístup. 

Omluveni: Eva Bartizalová, František Adam Jedlička, Emilie Trakalová. 

Hosté: Olga Janoušková – ředitelka školy 

Tajemník komise: Jana Burešová 

 

Program: 
1. Úvod 
2. Prezentace: ZŠZB 
3. Jednací řád 
4. Různé 
5. Závěr 

ad 1)  
Předsedkyně komise p. Sýkorová se ujala slova, přivítala všechny přítomné netradičně 

v Komunitní zahradě Na Vyhlídce, v které představila členům komise vybudovanou kovárnu, která je 
k dispozici po dohodě zájemcům nejen z řad škol a následně předala slovo přítomnému hostu. 
 
ad 2)  

Ředitelka ZŠZB pohovořila o aktuálním dění ve škole a výhledu do budoucna: 

 Škola je zapojena do projektu Albus od společností Google a Edugo, který pomáhá při zavádění 
digitálních technologií do výuky. ZŠZB je jedna ze dvou škol v republice. Aktuálně proběhlo 10 on-
line setkání. 

 V rámci grantového programu Letiště Praha se zaměřením na jazykovou podporu ZŠ se 
uskutečnily výjezdy žáků do Anglie, Francie a Itálie. Psycholožka školy navštívila v kooperaci 
s Prahou 6 holandskou školu. Škola dále po covidové pauze pomalu rozjíždí spolupráce 
s partnerskou školou v Popradu a ve Skawině v Polsku. 

 Provoz nové budovy na Cihelně se zatím vychytává (nedodělky), nejen z těchto důvodů se osvědčil 
nový technický zástupce ředitelky. V roce 2022 příspěvek zřizovatele navíc na energie 
(zastropované ceny). 

 Přijímačky na SŠ – 10 % dětí se dostalo na gymnázia, dvě děti prozatím čekají. 

 Hledají se noví asistenti pro nový školní rok do ZŠ, v MŠ se řeší speciální pedagog. 

 Kapacita školy – dostaly se všechny spádové děti, aktuálně jsou do plné rejstříkové kapacity (1025) 
volná čtyři místa (stále dochází ke změnám). Pro následující období je žádoucí stanovení 
podmínek z důvodu zápisné turistiky (Statenice, Horoměřice).  

 
Členka komise p. Bromovská společně s p. ředitelkou pohovořila o potřebě rozšíření ZŠ Cihelny 

o druhý stupeň (aktuálně pro školní rok 2023/2024: 1 stupeň - v Cihelně, na Žalově a 1 třída 
v Roztokách, cca 25 žáků/třída, 2 stupeň - Roztoky, cca 28-29 žáků/třída, nejsou odborné učebny). 
 

Člen komise p. Beran doplnil, že na Cihelně je územní rezerva pro 2. stupeň ZŠ. V aktuálním 
období - výhled na 3-4 roky - je snahou snižovat zejména mandatorní výdaje (energetická náročnost, 
zateplování pláště starých budov …). Plánuje se půdní vestavba v ZŠ Roztoky pro učitele, a s tím 
související projektová sanace základů školy.  



 
Závěr/usnesení: 

 ŠK bere informace na vědomí a děkuje paní ředitelce za návštěvu. 
 
Ad 3) 

Předsedkyně komise otevřela bod týkající se nového jednacího řádu.  

 Připomínky byly zaslány jedním členem komise (p. Čech).  

 K jednacímu řádu proběhla vzájemná diskuse členů. 

 Proběhlo hlasování o tom, zda jednací řád školské komise zavádět/přijímat či nikoliv. 
 
Hlasování: pro 3, proti 4, zdržel se 0, nepřítomni 3 - NESCHVÁLENO  
 
Ad 4) 

Člen komise p. Beran pohovořil o situaci na středních školách (digitalizace přijímaček, nejméně 
tři přihlášky, mapování demografické situace se zahrnutím plánované výstavby, v osmých třídách 
průzkumy očekávání, posílení kariérního poradenství pro žáky, Praha plánuje výstavbu gymnázia na 
Suchdole). 
 
Závěr/usnesení: 

 ŠK bere informace na vědomí. 

 Komise doporučuje RM pokračovat v jednáních o zajištění dostatečných kapacit středních 
škol se zástupci Středočeského kraje, Magistrátu hl. města Prahy a Prahy 6. 

 
Ad) 4 
V závěru jednání předsedkyně komise p. Sýkorová poděkovala všem přítomným za účast a ukončila 
jednání. 
 
Příští schůzka komise se uskuteční dne 19.9.2023 od 17:30 hodin, místo setkání bude upřesněno. 
 
 
Zapisovatel: Burešová, dne 26.6.2023    Ověřovatel a schvalovatel: Sýkorová 
Lhůta pro připomínky členů do 30.6.2023                 Ověřeno emailem dne 30.6.2023 


